


Welcome to Conrad Shenyang

沈阳康莱德酒店

Welcome to Conrad Shenyang, a chic hotel in the heart of this historic city. Perfect for the 
smart-luxury traveler, our hotel resides on the top floors of Forum 66, the tallest building in 
Shenyang. Take in sweeping views from the Sky Lobby and every guest room and discover new 
favorite experiences among our premier restaurants, wellness facilities and event venues. The 
intuitive service and genuine care of Conrad team members ensures a relaxing, inspired stay.

沈阳康莱德酒店，地处沈阳市CBD的核心位置。酒店位于市府恒隆广场66层至88层，拥有270 

度宽阔视野，可将全城美景尽收眼底，是沈城的时尚新地标。酒店与市府恒隆广场直接相连，

购物中心、电影院近在咫尺，毗邻众多高端写字间与知名企业办公室。从酒店出发，信步可达

辽宁大剧院，亦可轻松乘车抵达故宫、张氏帅府、北陵公园等知名景点，距离沈阳北站仅2.8 

公里，搭乘地铁从恒隆广场内的地铁站前往十分便捷。酒店距离沈阳桃仙国际机场仅25公里，

驱车前往仅需35分钟。





沈阳康莱德酒店不仅拥有优雅别致的会议空间，更有专业的销售及服务团队为您量身订制公司会议或

各种活动。所有会议设施均位于酒店3层和5层，总体会议空间面积达2000多平方米，可根据不同需求

灵活组合。1间1000平方米无柱大宴会厅，顶高7.5米，根据不同场地需求可容纳550人-880人。

Plan a corporate conference or lavish event at Conrad Shenyang with your choice of elegant meeting 
spaces and the expert support of our professional staff. All meeting spaces are conveniently located 
on Levels 3 and 5 - perfect for breakout sessions or company training seminars across multiple rooms. 
A stunning 1,000 sq.m ballroom can host up to 550 guests with the flexibility to expand for up to 880 
guests with inspired catering options and exceptional service.

MEETINGS + EVENTS

酒店会务服务



沈阳康莱德酒店拥有315间客房，包括37间套房，所有客房面积均超过50平方米。房间设计雅

致时尚，设施摩登现代，更拥有开阔的天际视野，可将沈城美景尽收眼底。入住套房和行政客

房的客人可在位于83层的行政酒廊单独办理入住及退房，并免费享用行政酒廊早餐、下午茶和

晚间鸡尾酒欢乐时光。入住沈阳康莱德酒店，让您充分放松身心、安然入睡、灵感迸发。

Conrad Shenyang has 315 guest rooms including 37 suites. Offering most of the largest 
guest rooms in Shenyang, all rooms feature elegant design, modern amenities and 
breathtaking panoramic views of Shenyang's skyline. Guests in suites and executive rooms 
enjoy a separate registration desk as well as Executive Lounge access for complimentary 
breakfast, afternoon tea and evening cocktails. Unwind, sleep well and emerge inspired.

GUEST ROOMS + SUITES

客房与套房

风格时尚别致的宴会前厅接待区

Pre-function space with plush seating and stylish décor



• 6间大小不一的多功能会议室

• 会客室

• 位于5层的会议室拥有室外宽敞的空中庭院，最多可容纳200名与会者 

• 所有会议室均配有先进完善的视听设备和技术支持，为您带来精彩难忘的会议及活动体验 

• 专业团队悉心为您提供定制服务，认真落实每一处细节，让您无后顾之忧

• Conference room on Level 5 is an especially versatile space with natural light, seating for up to 200  
   attendees, and access to a beautiful outdoor sky terrace
• Parlor
• High-speed WiFi access
• Latest A/V equipment and premium video-conferencing capabilities
• Dedicated events team to assist with all your event details

MEETING + FUNCTION ROOMS

会议室与多功能厅

FLOOR PLAN 平面图

楼层 会议室 课桌室 剧院式 宴会式 酒会式 U型 双U型 回型 董事会

1,000 45x22 7.5 480 850 540 700 111 195 138 336 144

宴会厅1 320 14.5x22 7.5 144 288 180 230 57 105 66 120 75

360 16x22 7.5 144 288 180 240 57 105 66 120 75

宴会厅3 320 14.5x22 7.5 144 288 180 230 57 105 66 120 75

会议室1 265 22x12 2.7 90 140 170 150 66 n/a 72 96 60

会议室1A
145 12x12 2.7 45 120 120 100 30 54 36 48 24

会议室1B
120 10x12 2.7 72 160 120 100 30 54 36 48 24

255 30x8.5 2.7 78 140 160 150 54 93 66 120 42

会议室2A 55 8.5x6 2.7 24 40 50 35 24 39 30 32 18

会议室2B 80 8.5x9.5 2.7 36 70 60 60 30 54 36 48 24

会议室2C 115 12x9.5 2.7 18 30 50 60 n/a n/a n/a 40 n/a

会议室3 75 11.5x6.5 2.7 30 70 60 60 30 51 36 48 24

董事会议室 32 6.8x5 2.7 n/a n/a n/a n/a n/a n/a n/a n/a 12

阁台 230 19x12 2.9 120 240 200 250 45 81 54 160 54

3层

5层

会议室与多功能厅说明CAPACITY CHART

Level

Level 3

Level 5

Room Name Area sqm Dimension (m) Height (m) Classroom Theatre Banquet Cocktail U-Shape
Double U-

Shape Hollow Square Fishbone Boardroom
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Forum 66, No. 1-1 Qingnian Avenue, Shenhe District, Shenyang, Liaoning, China, 110063

中国辽宁省沈阳市沈河区青年大街1-1号 邮编：110063

Tel 电话：+86 24 8386 8888 | Fax 传真：+86 24 31890070

conradshenyang.conradhotels.com

官 方 微 信

WeChat
官 方 微 博

WeiBo


